

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the inquiry of the Honourable Senator Perrault, P.C., calling the attention of the Senate to the serious situation afflicting the shipbuilding industry in Canada, particularly that of the West Coast shipbuilding industry.

Debate concluded.

Orders No. 13 to 31 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Spivak:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Changes in Membership of Committees

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The names of the Honourable Senators Gigantès and Austin substituted for those of the Honourable Senators Leblanc (*Saurel*) and Olson on the membership of the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce (*15th May, 1990*).

The names of the Honourable Senators Barootes and Doyle substituted for those of the Honourable Senators Doyle and Rossiter on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*15th May, 1990*).

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Perrault, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la situation grave dans laquelle se trouve les chantiers navals canadiens, et ceux de la côte ouest en particulier.

Débat terminé.

Les articles nos 13 à 31 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Spivak,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Les noms des honorables sénateurs Gigantès et Austin substitués à ceux des honorables sénateurs Leblanc (*Saurel*) et Olson sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des banques et du commerce (*15 mai 1990*).

Les noms des honorables sénateurs Barootes et Doyle substitués à ceux des honorables sénateurs Doyle et Rossiter sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*15 mai 1990*).